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Zapisnik 

Sa VI (Šestog) redovnog sastanka Komiteta za zajednice, održanog: 27.06.2024. 

Dnevni red 

1) Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice, 

2) Pregled skupštinskog materijala za VII sednicu (sedmu), 

3) Eventualno. 

Miralem Rahte: Postovani clanovi Komiteta za Zajednice, predstavnici OSCE, svi prisutni gosti, 

otvaram 1 sastanak Komiteta za Zajednice za ovu godinu, pre samog pocetka ovog sastanak zelim 

da utvrdim da li imamo kvorum. Posto imamo. Da postavim pitanje da li su svi clanovi Komiteta 

za Zajednice dobili materijal u zakonski odredjeno vreme, preveden na vasim maternjem jezicima? 

Da li se nekoj javlja za rec u vezi dnevnog reda. Stavljam na glasanje usvajanje današnjeg 

predloženog dnevnog reda. Koje za-, protiv-, uzdržani-. Pošto je usvojen dnevni red prelazimo na 

prvu tačku dnevnog reda.  

Nedžmidin Sejdilar – Pozdrav svima. Svi znamo da smo u našoj opštini imali katastrofalne 

vremenske nepogode i mislim da bi trebalo da u dnevnom redu našeg komiteta uvrstimo ovu tačku. 

I da Komitet za zajednice da preporuku Skupštini da sutra dopuni dnevni red, gde ćemo razovarati 

i naći rešenje da građanima izađemo u susret i sanira šteta. Tražim da se ovo uvrsti u dnevni red. 

Miralem Rahte: Stavljam na glasanje usvajanje današnjeg predloženog dnevnog reda sa predlogom 

kolege. Koje za-, protiv-, uzdržani-. Pošto je usvojen dnevni red prelazimo na prvu tačku dnevnog 

reda.  

 

Tačka I - Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa prethodnih sastanaka 

Miralem Rahte – Da li se nekoj javlja za rec u vezi ove tacke dnevnog reda i zapisnika. Posto 

nema, stavljam na glasanje usvajanje ovu tacku dnevnog reda. Koje za-, protiv-, uzdržani-. 

Zaključujem da se usvaja ova tačka dnevnog reda. 

Tačka II - Razmatranje materijala Skupštine za 7 sednicu, 

Miralem Rahte – Materijal Skupstine ima 1 tacku. Usvajanje Srednjoročnog budžetskog okvira 

(SOB) 2025-2027.. Da li se nekoj javlja za rec u vezi ove tacke dnevnog reda. Posto nema, 

stavljam na glasanje usvajanje ovu tacku dnevnog reda. Koje za-, protiv-, uzdržani-. Zaključujem 

da se usvaja ova tačka dnevnog reda. 

- Druga tacka dnevnog reda je predlog kolega Nedžmidina da se ova tačka uvrsti u dnevni red 

Skupštine. 

Nedžmidin Sejdilar – Zahvaljujem, tražim da službenim putem tražite da dođe direktor za 

elementarne nepogode da nam kaže kakvo je stanje na terenu. I da nakon njegovog izlaganja 

vidimo šta ćemo dalje. Da sutra zajednički razmatramo i pokušamo da nađemo rešenje. Tražim 

da i mi izađemo na teren i razgovaramo sa ljudima, da ljudi vide da smo zainteresovani za narod. 

Miralem Rahte – Ja sam pozvao sve direktore, danas imaju sastanak i već diskutuju u vezi ove 

teme. Sve ću vas obavestiti šta su odlučili povodom ove tačke. Čekamo ishod sastanka.  
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Nedžmidin Sejdilar – Da li to znači da će mo čekati ishod i da nećemo zatvarati sastanak. 

Miralem Rahte – Ne. Sastanak ćemo zatvoriti a za ishod ćete biti obavešteni.  

Nedžmidin Sejdilar – Da li to znači da ćemo mi danas izaći na teren na najviše pogođene 

lokacije. Da vidimo kakvo je stanje, da napravimo izveštaj mi iz Komiteta sa Zajednice. Sutra 

dajemo predlog da se ova tačka uvrsti u dnevni red Skupštine. Nemoramo da čekamo da oni 

završe, možemo mi samo da izađemo na teren. 

Munir Jonuzi – Pozdrav svima, ja mislim da je predlog Nedžmidina u redu. Zahvaljujem se što 

su svi članovi podržali njegov predlog. Imate pravo da date pauzu i da se konsultujemo sa 

izvršnom vlašću, da obezbedimo prevozna sredstva, te da idemo na teren i da to bude u sklopu 

ovog sastanka Komiteta, onda nastavimo sa sastankom a ujedno i podelimo informacije. 

Miralem Rahte – Dajem pauzu od 10 minuta radikonsultacije. Nastavljamo sa radom. U 

konsultaciji sa Direktorom administarcije, imamo infromaciju da sva vozila su zauzeta. Sve 

službe, inžinjeri, svi nadležni su na terenu, tako da nisu u stanju da nam obezbede prevoz na 

terenu. Stavljam ovu tačku na glasanje da se sutra uvrsti na dnevni red skupštine. Za-, Protiv-, 

Uzdržanih. Zakljulujem da se usvaja. 

 

Treća tačka dnevnog reda 

Miralem Rahte: Dali imamo neki zahtev upućen Komiteti. Pošto nem, da li neko od prisutnih želi 

da uzme reč i otvori neku diskusiju. Pošto nema, ovim zatvaram današnje zasedanje Komiteta za 

Zajednice. 

Nedžmidin Sejdilar – Razumem da je opština u haosu, ali to ne znači da ne možemo prekosutra 

da idemo na teren. Možete danas da predate zahtev. Možemo danas da dogovorimo termin za 

petak i da ne zatvarate ovaj komitet, a nakon što završimo posetu, zatvorite ovaj komitet. 

Miralem Rahte: Pošto je sednice skupštine sutra, a mi smo izglasali predlog. Možemo da 

održimo jedan vanredni sastanak komiteta. Ujedno će mo čuti šta su odlučili nadležni. 

Nedžmidin Sejdilar – U redu ubedili ste me, ajde onda da danas odredimo vreme za naredni 

vanredni sastanak, da ne mora služba da nam šalje pozive, da od danas znamo, kog datuma ćemo 

imati vanredni sastanak.  

Miralem Rahte: Mislim da trebamo sačekati odluke nadležnih, a sutra imamo i Skupštinu, možda 

će i skupština doneti neku odluku. Nisam mišljenja da danas dlučujemo, da sačekamo jedan dan 

nije puno.  

Munir Jonuzi – Obzirom da je vreme zakazivanja 3 radna dana, ja predlažem da zakažete hitni 

sastanak Komiteta za to vam je potrebno 24h. Šta će odlučiti Skupština, mi smo deo nje, to je 

merodavnije. Isto tako je u redu šta ćete i vi ovde odlučiti jer imate na to pravo. Vi možete da 

odlučite da budete u subotu na terenu a skupština neka odluči šta god hoće. Da se upoznate sa 

situacijom i date građanima nadu. 

Miralem Rahte: Pošto je tako, imamo vreme i sutra da odlučimo. Pošto nema drugih diskutanata, 

zatvaram ovaj Komitet za Zajednice.  

Predsedavajući KZ-a 

Miralem Rahte 

 


